
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR X/15

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 8 lipca 2015 r.

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Sekretarz Miasta,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16.07

i zakończono o 17.45

Proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.
4. Interpelacje radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a) o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta Augustowa;

b) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miasta Augustów.

6. Odpowiedzi na interpelacje radnych.
7. Zapytania i wolne wnioski.
8. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad

Obrady X sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej. Potwierdził, że zgodnie z listą obecności
na sali znajduje 
20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał: Pana Wojciecha Walulika – Burmistrza Miasta, Pana Mirosława Karolczuka – Zastępcę Burmistrza
Miasta, Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

Ad. pkt 2

Przyjęcie porządku obrad

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt 5c, tj. rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania
nazwy rondu 
w Augustowie i pkt 5d, tj. trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 przyjęcia protokołu z obrad IX sesji RM 
z 23 czerwca 2015 r. Pozostałe punkty porządku obrad ulegną przesunięciu o jeden w dół. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany
porządku obrad. 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania zaproponowane wyżej zmiany zostały przyjęte jednogłośnie 20
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowany
porządek obrad wraz z ww. zmianami. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad wraz z ww.
zmianami został przyjęty jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji, tj. od 26 czerwca 2015 r. do 7 czerwca
2015 r. Poinformował, że od następnej sesji sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa będą przesyłane Państwu Radnym drogą e-mail do zapoznania się.
Rozwiązanie to usprawni przebieg obrad.

Ad. pkt 4

Protokół nr X/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 8 lipca 2015 r.



Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące kwestie:

1. Zgłosił interpelację dotyczącą funkcjonowania toalet przy plażach, w szczególności toalety przy Plaży Budowlani, która w ostatni weekend była
nieczynna. Zapytał, kto zarządza toaletami na plażach i czy toaleta przy Plaży Budowlani powinna działać.

2. Zgłosił uwagę mieszkańców dotyczącą trawników miejskich, które w okresie suszy nie są nawadniane.
3. Poruszył temat ratowników zatrudnionych na plażach, które funkcjonują w mieście. Zapytał, na których plażach ci ratownicy faktycznie są i ilu ich jest.

Zapytał, czy zamieszczono gdzieś informację na ten temat, aby turyści bądź mieszkańcy mogli sprawdzić, które plaże są strzeżone.
4. Zapytał, kiedy ruszą prace nad przygotowaniem witryny dla mieszkańców na nowoopracowanej stronie internetowej miasta Augustowa. Witryna powinna

być interaktywna. Podkreślił, że wymiana informacji z mieszkańcami jest kluczem do dobrego działania samorządu.
5. Zaproponował, aby Urząd Miejski rozważył zakup oprogramowania, które pozwoli protokołować obrady sesji Rady Miejskiej w sposób zdalny.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zwrócił uwagę, że głębszy basen Mola Radiowej Trójki jest porośnięty roślinnością wodną. Zapytał, czy istnieje możliwość jej
usunięcia.

Pani Radna Małgorzata Grygo w nawiązaniu do wcześniejszych rozmów, zapytała czy istnieje możliwość odmalowania Świetlicy Środowiskowej „Nasza
Ostoja”.

Pan Radny Paweł Kotwica w imieniu mieszkańców ul. Klonowej zapytał czy istnieje możliwość usunięcia ruin po budynkach, które zagrażają bezpieczeństwu,
np. bawiących się tam dzieci.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zapytała o audyt przeprowadzony w Urzędzie Miejskim 
i czy można zapoznać się z jego wynikami.

Pan Radny Adam Cilulko zwrócił uwagę, że w niedzielę wieczorem okolice Amfiteatru były zaśmiecone. Zapytał, czy problem został już rozwiązany.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz zapytał, czy odbyła się już kontrola w Spółce „Kodrem”, kto ją przeprowadzał, i czy wykryto jakieś nieprawidłowości.

Ad. pkt 5a

Rozpatrzenie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta Augustowa

Pan Artur Kleczkowski – Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej RM poinformował, że 29 czerwca 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej,
której przedmiotem było zaopiniowanie dwóch wniosków dotyczących:

- skreślenia ze statutu §43, w którym wymienione są wszystkie wydziały wchodzące w skład Urzędu Miejskiego w Augustowie;

- uszczegółowienia części VI Statutu zatytułowanego: „Jednostki pomocnicze”.

Komisja przeanalizowała wnioski i zaopiniowała je pozytywnie.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz wyraziła swoje wątpliwości w odniesieniu do propozycji skreślenia §43 ze Statutu. Zapytała, czy w związku z planowanym
łączeniem i reorganizacją niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego będą dalsze zwolnienia pracowników. Zapytała, czy znane są już zasady nowej organizacji
Urzędu Miejskiego.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa odpowiedział, że jeżeli chodzi 
o zwolnienia pracowników, w odniesieniu do nowej struktury organizacyjnej Urzędu Miejskiego, to nie są one wykluczone.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poprosiła o podanie liczby osób planowanych do zwolnienia i wskazanie likwidowanych stanowisk.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa odpowiedział, że przed podaniem takiej informacji musi najpierw przeprowadzić rozmowy z
pracownikami. Poinformował, że nowa struktura organizacyjna przygotowana jest w 97% i gdy prace zostaną zakończone, Radni zostaną o tym poinformowani.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zwróciła uwagę, że głosowanie za wykreśleniem ze Statutu § 43, faktycznie będzie równoznaczne z głosowaniem za
zwalnianiem pracowników.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa odpowiedział, że wykreślenie ze Statutu § 43 nie ma żadnego związku ze zwalnianiem pracowników.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana, ze względu na wyłączony mikrofon.

Pan Radny Wojciech Krzywiński zasugerował, aby osoby z publiczności zabierały głos 
w punkcie obrad sesji, który przewiduje taką możliwość.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że Rada chce uniemożliwić mieszkańcom zabranie głosu na sesji.

Pan Radny Adam Cilulko powiedział, że po przeczytaniu projektu uchwały w ww. sprawie, tak naprawdę nie wie za czym głosuje, ponieważ materiał jest zbyt
enigmatyczny.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny UM odniosła się do kwestii głosowania za skreśleniem § 43 dotyczącym struktury organizacyjnej Urzędu Miejskiego.
Głosowanie 
w tym przedmiocie nie jest równoznaczne z głosowaniem w sprawie zmiany tej struktury. Kierownikiem Urzędu Miejskiego jako zakładu pracy jest burmistrz i
niezależnie od wyniku głosowania to on podejmuje decyzje w ramach polityki kadrowej. W przypadku, gdy Radni negatywnie wypowiedzą się na temat
projektowanej zmiany, to również nie oznacza, że Burmistrz nie będzie mógł podejmować decyzji personalnych. Ustawa o samorządzie gminnym jednoznacznie
stanowi, że organizację i zasady funkcjonowania urzędu określa wójt, burmistrz, prezydent miasta w regulaminie organizacyjnym. Natomiast odnośnie
rozszerzenia i częściowej zmiany tytułu części VI Statutu: „Jednostki pomocnicze” jest to uchwała intencyjna. Dopiero w kolejnej uchwale zostaną utworzone
dzielnice, osiedla, bądź inne jednostki pomocnicze. Uchwała w przedmiocie zmiany części VI Statutu dopiero tworzy pewien szkielet procedowania nad
utworzeniem jednostek pomocniczych. Uchwalenie zmiany i wejście jej w życie pozwoli komisji, a później Radzie, ustalić, przewidzieć, czy zaproponować podział
miasta. Zwróciła uwagę na fakt, iż do uchwały nie załączono opisu graficznego, a w części opisowej brak jest wskazania, jakie dzielnice, czy osiedla są
tworzone, ponieważ na razie, takiego projektu jeszcze nie ma. Zaproponowana zmiana warunkuje przystąpienie do dalszych działań.

Pani Radna Joanna Lisek zgłosiła wniosek formalny o oddzielenie dwóch wniosków zapisanych w § 1 projektu uchwały, co umożliwi głosowanie nad nimi
oddzielnie. Podkreśliła, że jest przeciwna skreśleniu ze Statutu § 43, natomiast popiera drugi wniosek.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zwrócił uwagę, że wykreślenie ze Statutu § 43 da Burmistrzowi możliwość zmiany regulaminu organizacyjnego.

Poddał pod głosowanie wniosek formalny, zgłoszony przez Panią Radną Joannę Lisek, 
o rozdzielenie dwóch wniosków zawartych w projekcie uchwały. Wnioski dotyczyły:

- skreślenia § 43,

- uszczegółowienia części VI Statutu zatytułowanego: „Jednostki pomocnicze”.



Po konsultacji z Panią Beatą Kornelius – Radcą Prawnym Urzędu Miejskiego poinformował, że przyjęcie wniosku w ww. sprawie spowoduje, że zostaną
przygotowane dwa odrębne projekty uchwał. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został
odrzucony, za jego przyjęciem głosowało 9 radnych, 
10 było przeciw, a 1 wstrzymał się od głosu.

Poddał pod głosowanie projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta Augustowa. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/82/15 została podjęta 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach
wstrzymujących się /zał. nr 2/.

Ad. pkt 5b

Rozpatrzenie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miasta Augustów

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania
konsultacji 
z mieszkańcami Gminy Miasta Augustów. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/83/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 3/.

Ad. pkt 5c

Rozpatrzenie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Augustowie

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa przypomniał, że w tym roku obchodzimy 70 rocznicę Obławy Augustowskiej i dla jej uczczenia
proponuje się nazwać nowopowstały węzeł komunikacyjny imieniem Ofiar Obławy Augustowskiej. Idea uzyskała zgodę Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i
Autostrad.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz zapytał, czy węzeł komunikacyjny mieści się w definicji ronda.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta Augustowa odpowiedział twierdząco. Zwrócił uwagę, że oznakowanie na nim jest typowe dla ronda.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Augustowie. W
głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/84/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 4/.

Ad. pkt 5d

Rozpatrzenie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Augustowskiej Rady Działalności Pożytku
Publicznego

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że podjęta uchwała umożliwi wznowienie Rady Działalności Pożytku Publicznego. Nad
dokumentami pracowało kilkunastu przedstawicieli augustowskich organizacji pozarządowych i miało to miejsce na warsztatach w Hotelu Wojciech, w których
każdy mógł uczestniczyć. Wypracowany materiał stanowi wzorzec tego, w jaki sposób Rada Działalności Pożytku Publicznego powinna funkcjonować. Po
wyborze i zgłoszeniu kandydatów odbędzie się głosowanie nad kandydatami, którzy zostaną powołani w skład Rady, a uchwała otwiera do tego drogę. Po
podjęciu przez Radę Miejską uchwały zostanie ogłoszony termin na zgłaszanie kandydatur. Z uchwały wynika, że wszelkie informacje dotyczące Rady
Działalności Pożytku Publicznego będzie można znaleźć w trzech miejscach: na stronie internetowej – urzad.augustow.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej,
gdzie została założona oddzielna zakładka poświęcona Augustowskiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego i na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Miejskim.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powoływania członków oraz organizacji i
trybu działania Augustowskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. W głosowaniu wzięło udział 
20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/85/15 została podjęta jednogłośnie 20 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 5/.

Ad. pkt 6

Odpowiedzi na interpelacje radnych

Na interpelacje Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza – Przewodniczącego Rady Miejskiej odpowiedzi udzielili Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta;
Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM; Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i
Rekreacji.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą funkcjonowania toalet przy plażach, poinformował, że Miasto jest właścicielem trzech toalet
kontenerowych zlokalizowanych przy plażach: Bielnik – czynnej od 1 lipca, przy Molo Radiowej Trójki /dzierżawcą jest przedsiębiorca prywatny/ i przy
Sanatorium Budowlani /dzierżawcą jest 
PT „Necko” Sp. z o.o./. Zasady funkcjonowania toalet regulują umowy. Zapewnił, że na najbliższej sesji Rady Miejskiej, po zapoznaniu się z warunkami umowy,
dokładnie poinformuje o szczegółach.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą miejskich trawników, stwierdził, że ich stan wynika z suszy oraz braku środków finansowych na ich
podlewanie. Środki finansowe przewidziane w budżecie miasta na utrzymanie zieleni w mieście wystarczają tylko na koszenie trawy. Częstotliwość koszenia w
stosunku do potrzeb jest niewystarczająca. Zielenią miejską i wysoką opiekuje się przedsiębiorstwo Ekonomik, które wyłoniono w trybie przetargowym.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą kąpielisk strzeżonych na terenie miasta, poinformował, że
CSiR prowadzi jedno kąpielisko przy Molo Radiowej Trójki, na którym codziennie pracuje 
4 ratowników, a jeden zatrudniony jest przy Wyciągu Nart Wodnych /w sumie jest to 
9 etatów/. Zwrócił uwagę, że augustowskim, ale również ogólnopolskim problemem są braki kadrowe, ponieważ zmieniły się przepisy dotyczące szkoleń, co w
dużej mierze utrudniło dostęp do tego zawodu. Zgodził się z Panem Przewodniczącym, że brak chętnych do pracy ratownika może być spowodowany zbyt
niskim wynagrodzeniem. Niestety wynagrodzenia obowiązujące w CSiR dotyczą wszystkich ratowników, również tych zatrudnionych na pływalni miejskiej.
Wynagrodzenie oferowane młodemu ratownikowi w Augustowie to 2 tys. zł brutto, a nad morzem wynosi ono 2,5 tys. zł netto.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz zapytał, czy kąpiel poza wyznaczonymi do tego miejscami nie jest zabroniona. Ponadto zapytał Pana Dyrektora, kto decyduje o
wynagrodzeniach pracowników zatrudnionych w CSiR.

Pan Andrzej Zarzecki odpowiedział, że nie można zakazać kąpieli na augustowskich akwenach, chyba że są to miejsca niebezpieczne i wówczas należy je
odpowiednio oznakować. W odpowiedzi na pytanie dotyczące wysokości wynagrodzeń pracowników CSIR stwierdził, że budżetem miejskim zarządza Rada
Miejska, i jeżeli od 2008 r. obowiązywało zamrożenie wynagrodzeń w sferze budżetowej, to dyrektor CSiR, czy innej jednostki 
w mieście, nie ma na to wpływu. Zauważył, że budżet, który stanowią wynagrodzenia jest elementem budżetu miasta. Wytyczne do budżetu są opracowywane
przez burmistrza 
i przekazywane kierownikom jednostek.



Pan Radny Wojciech Krzywiński, na przykładzie gminy Płaska stwierdził, 
że wprowadzenie nowych, restrykcyjnych przepisów dotyczących bezpieczeństwa nad wodą spowodowało, że wiele kąpielisk zostało zamkniętych. Wynikiem
takiego działania jest tragiczny bilans utonięć, podsumowując dane od początku roku. Podkreślił, że gminy muszą borykać się z ogromnym problemem,
ponieważ zmiany ustawowe spowodowały, 
że dostosowanie kąpielisk do ogólnopolskich norm wiąże się z ogromnymi kosztami 
i w przypadku gminy Płaska jest to ok. 200 tys. zł. Ustawodawca zlekceważył szczególnie biedne gminy, ponieważ przewidział takie same przepisy dla
miejscowości biednych 
i bogatych, np. takich jak Płaska i Łeba. Skutkiem takiego działania jest rosnąca liczba utonięć, a sezon letni dopiero się rozpoczyna.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że odbiór Plaży Bielnik został wstrzymany do 15 lipca i w związku z tym za bezpieczeństwo na niej,
zgodnie z prawem, odpowiada inwestor. Pan Burmistrz zwracał się z prośbą do WOPR o zwiększenie kontroli na tym kąpielisku, ale również na innych.
Augustów jest dużym miastem turystycznym i na pewno ten problem w przyszłym roku powinien być rozwiązany. Przypomniał, że Molo Radiowej Trójki wymaga
remontu i szacunkowy koszt inwestycji to ok. 1 mln zł. Augustów w żadnym wypadku nie może pozwolić sobie na zamknięcie kąpielisk, ponieważ są one naszą
wizytówką.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą witryny internetowej miasta Augustowa, poinformował, że faktycznie jest ona
archaiczna 
i prace nad utworzeniem nowej podjęte zostaną po sezonie. Priorytetem jest utworzenie strony skierowanej do turystów, natomiast mieszkańcy również muszą
mieć nowoczesną, transparentną, przyjazną, stronę internetową. Zaznaczył, że przedsięwzięcie również będzie wiązało się z kosztami.

Pan Radny Paweł Kotwica stwierdził, że na stronie internetowej Augustowa, gdzie umieszczono oferty inwestycyjne, zamieszczono bardzo stare zdjęcia, które
należy uaktualnić.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zakupu oprogramowania, które umożliwi protokołowanie obrad sesji Rady
Miejskiej 
w sposób zdalny, zapewnił, że uda się to przeprowadzić.

Na interpelację Pana Radnego Piotra Piłasiewicza odpowiedzi udzielił Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą basenu przy Molo Radiowej Trójki, który jest bardzo
zarośnięty, poinformował, że baseny w tym roku były oczyszczane. Zwrócił uwagę, że podłoże pod nie wydzielone jest bardzo trudne, ponieważ kiedyś było na
nim tzw. trzcinowisko, które usunięto mechanicznie. W mniejszych basenach położono geowłókninę, przysypano ją piaskiem, 
przez co proces rozrostu roślinności został zatrzymany. Głębsze niecki basenowe pozostały naturalne i trzeba oczyszczać je ręcznie. Pan Dyrektor zapewnił, że
głębszy basen będzie jeszcze oczyszczany, ale tych prac nie można wykonać, kiedy na pomostach są ludzie.

Na interpelację Pani Radnej Małgorzaty Grygo odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą możliwości odmalowania Świetlicy Środowiskowej „Nasza Ostoja” zapewnił, że będzie ona
odmalowana jeszcze 
w okresie wakacyjnym.

Na interpelację Pana Radnego Pawła Kotwicy odpowiedzi udzielił Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska UM.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą możliwości usunięcia ruin po budynkach przy ul. Klonowej, poinformował, że problem dotyczy również
innych ulic 
w dzielnicy Lipowiec, na których znajdował się tartak. Stwierdził, że pozostałości po zabudowaniach należy usunąć, być może jeszcze w tym roku, o ile środki
finansowe będą wystarczające. Jeżeli w ramach środków bieżących zaplanowanych na ten rok nie uda się wykonać prac rozbiórkowych, wówczas na pewno
problem zostanie rozwiązany w przyszłym roku.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta zwrócił uwagę, że teren nad jez. Necko przy Amfiteatrze został już uporządkowany. Poinformował, że trwają prace,
aby również uporządkować teren przy ul. 3 Maja, gdzie ostatnio miał miejsce pożar. Podkreślił, że wszelkie tego rodzaju przedsięwzięcia wiążą się z kosztami.

Na interpelację Pani Radnej Bożenny Łukaszewicz odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Burmistrz Miasta w odpowiedzi na zapytanie dotyczące audytu prowadzonego 
w Urzędzie Miejskim oraz jego wyników, potwierdził, że audyt odbył się w styczniu 
i pracownicy zostali zapoznani z jego częściowymi wynikami. Radni również mają możliwość zapoznania się z protokołem audytu w stosownym zakresie.

Na interpelację Pana Radnego Adama Cilulko odpowiedzi udzielił Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta.

Pan Mirosław Karolczuk w odpowiedzi na interpelację dotyczącą nieporządku panującego wokół Amfiteatru, poinformował, że w tej sprawie odbyło się spotkanie,
na którym ustalono, że częstotliwość opróżniania śmietniczek będzie zwiększona, co oczywiście będzie wiązało się z dodatkowymi kosztami. Poinformował, że
za opróżnianie śmietniczek 
w Augustowie odpowiada PT „Necko” Sp. z o.o. Działania zostaną wdrożone już 
w najbliższy weekend. Pan Mirosław Karolczuk zapewnił, że jeżeli sytuacja nie ulegnie radykalnej poprawie wówczas podejmowane będą kolejne czynności.
Wyjaśnił, że problem jest bardziej złożony, ponieważ do tej pory miejsce, gdzie zwożone są śmieci 
z całego miasta, funkcjonowało w sobotę do godz. 11.00, czyli w soboty po tej godzinie 
i w niedziele Spółka PT „Necko”, do tej pory, nie miała gdzie tych śmieci wywozić. Podjęto rozmowy ze Spółką BIOM i ustalono, że śmieci będą wywożone
również w soboty 
i w niedziele.

Pan Radny Wojciech Krzywiński przypomniał, że w najbliższy weekend w Augustowie, 
w godzinach od 9.00 do 17.00 odbędą się XI Mistrzostwa Łodzi Wytrzymałościowych Necko Endurance. Zaprosił wszystkich na to wydarzenie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że częstotliwość opróżniania koszy na śmieci w mieście będzie zwiększona
trzykrotnie.

Na interpelację Pana Radnego Dariusza Ostapowicza odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Burmistrz Miasta, w odpowiedzi na interpelację dotyczącą kontroli w Spółce „Kodrem”, poinformował, że jako organ nadzorujący pracę Spółki nie przyjął
sprawozdania finansowego i nie udzielił absolutorium Radzie Nadzorczej i Prezesowi. Poinformował, że zgłosił swoją prośbę do Rady Nadzorczej o odwołanie w
ciągu tygodnia Prezesa Spółki. Dwóch członków Rady Nadzorczej złożyło swoją rezygnację i w to miejsce powoływani będą nowi członkowie. Pan Burmistrz
poinformował, że otrzymał wiele skarg na działalność Spółki. Osoby, które miały przeprowadzić kontrolę w Spółce nie zostały wpuszczone na teren zakładu, co
według niego jest niedopuszczalne. Podkreślił, że wszystkim zależy, aby Spółka funkcjonowała w sposób wzorowy, dlatego podjęcie dalszych czynności jest
nieodzowne. Przypomniał, że aż 150 rodzin z terenu miasta czeka na nowe mieszkania komunalne, ale będą one budowane z odpowiednimi ludźmi.



Ad. pkt 7

Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji RM z 23 czerwca 2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do pkt 7 porządku obrad, tj. do przyjęcia protokołu z obrad IX sesji RM z 23
czerwca 2015 r. Zapytał, czy są uwagi do ww. protokołu.

Pan Radny Wojciech Krzywiński zgłosił uwagę, aby na przyszłość protokoły, jak również projekty uchwał, były dokładnie sprawdzane, aby nie było w nich
błędów interpunkcyjnych.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przy okazji wyraził nadzieję, że w najbliższym czasie uda się wprowadzić elektroniczne
rejestrowanie przebiegu obrad sesji, co wszystkim znacznie usprawni pracę. Poddał pod głosowanie protokół z obrad IX sesji RM z dnia 23 czerwca 2015 r. W
głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, 20 głosami za.

Ad. pkt 8

Zapytania i wolne wnioski

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytania mieszkańca odpowiedzi
udzielili: Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, Pan Radny Tomasz Bukłaho – Przewodniczący Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej.

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, w jakiej odległości od obiektów sakralnych mogą znajdować się punkty sprzedaży alkoholu. Zapytał, czy cmentarz jest takim
obiektem. Zapytał, czy MOS jest obiektem szkolnym, czy szkołą.

Pan Radny Tomasz Bukłaho – Przewodniczący Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych odpowiedział, że MOS nie jest szkołą.
Wyjaśnił, że punkty sprzedaży alkoholu mogą znajdować się w odległości min. 50 i 100 metrów od obiektów sakralnych i szkół.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poinformowała, że zespoły robocze Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pracują nad zmianą
dotychczasowych warunków przyznawania koncesji na alkohol.

Pan Tomasz Bukłaho wyraził zadowolenie, że mieszkańcy podjęli ten temat, ponieważ jeżeli pewne obostrzenia zostaną wprowadzone, to na pewno spotkają
się z bardzo ostrą krytyką osób, które obecnie sprzedają alkohol, a po wprowadzeniu bardziej restrykcyjnych zapisów, nie będą mogły takiej działalności
prowadzić. Podkreślił, że wprowadzenie zmian jest konieczne, ponieważ problem alkoholizmu w Augustowie jest bardzo poważny.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi na wątpliwości zgłoszone przez
mieszkańca udzielili Pani Radna Małgorzata Grygo i Pan Radny Wojciech Krzywiński.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana, ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi na zapytanie udzielili Pani
Beata Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego w Augustowie i Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana, ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi na uwagi udzieliła Pani Anna
Samel – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Promocji /odpowiedź dotyczyła funkcjonowania strony internetowej miasta Augustowa i gabloty informacyjnej przed
Centrum Informacji Turystycznej/. 
W dyskusji brali również udział: Pan Radny Paweł Kotwica, Pan Radny Artur Kleczkowski, Pan Radny Wojciech Krzywiński, Pani Radna Magdalena Śleszyńska,
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana, ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi na uwagi udzieliła Pani Anna
Samel – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Promocji /odpowiedź dotyczyła nowej broszury reklamowej miasta Augustowa pt. „Z biegiem Kanału
Augustowskiego”/.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana, ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi na uwagi udzielił Pan Wojciech
Walulik – Burmistrz Miasta.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi na uwagi udzieliła Pani Beata
Kornelius – Radca Prawny Urzędu Miejskiego.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji podziękował Panu Radnemu Mirosławowi Zawadzkiemu za użyczenie przyrządów do ćwiczeń
na Mistrzostwa Strongman w Augustowie, dzięki czemu można było rozegrać jedną z konkurencji.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Państwa Radnych 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

-pismo Wojewody Podlaskiego, w którym informuje, że zostało umorzone postępowanie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr VIII/57/15
Rady Miejskiej 
w Augustowie z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa
zwanego „Cmentarz komunalny” /zał. nr 6/.

Ad. pkt 9

Zamknięcie obrad

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiejpo wyczerpaniu porządku obrad zamknął X sesję Rady Miejskiej.
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